
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Comisiei Juridice 9i de Disciplina din data

de 01 maRie 2024, ora 9.30

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferin+a WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
28.02.2024 a domnului pre9edinte Rigu Andrei Daniel.

1. PRE9EDINTE – RIGU ANDREI DANIEL – prezent

2. SECRETAR – GRAM ANAMARIA ALINA– prezent

a

4.

5.

6.

7.

8.

BADIU ANDREI – prezent

PETRE §TEFANIA – prezent

CIRCA HONORIUS EDWARD ADRIAN – absent

PODAR MARIAN VASILE – prezent

CALENTARU NASI – prezent

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Buna ziua. Suntern la 9edinja comisiei juridice de astazi pentru

proiectul de hotarare de pe ordinea de zi suplirnentara - proiect de
hotarare privind aprobarea documentajiei de avizare a lucririlor de
intervenjie 9i a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investijii reparajii capitale la Podul de nuc din parcul Ci9migiu

Alaturi de noi se afla reprezentanta din partea ALPAB.

Domnul consilier Badiu Andrei
Domnule pre9edinte, fmi cer scuze a9 vrea sa suplimentam ordinea

de zi cu punctul alegerii unui nou secretar de 9edinla.
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Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
Ok, suplimentam ordinea de zi cu propunerea aceasta din partea

domnului Badiu, astfel ca avem alegerea secretarului de 9edin+a pentru
aceasta 9edinla 9i punctul de la ordinea de zi proiectul pe care tocmai I
am mentionat

Haide Ti sa votam ordinea de zi cu aceste doua puncte, va rog puteji
exprirna votul 9i verbal daca este mai bine pentru dumneavoastra.

Domnul consilier Badiu Andrei
Votez pentru .

Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
Votez pentru .
Cu 6 puncte pentru, 0 ab+ineri, 0 voturi Tmpotriva ordinea de zi a fost

aprobata.

O nominalizez pe doarnna Grama.

Domnul consilier Badiu Andrei
Votez pentru

Domnul consilier FRiau Andrei Daniel
Cu 6 puncte pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva doamna Gram a

fost desemnata secretar al comisiei juridice pentru 9edinja din 01.03.2024.

Punctul 2 - proiect de hotarare privind aprobarea documentajiei
de avizare a lucrarilor de intewentie si a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investijii reparajii capitale la Podul de
nuc din parcul Ci9migiu

Doamna Bega, va rog aveti cuvantul sa ne explicati un pic proiectul.

Domnul consilier Badiu Andrei

fmi cer scuze, pentru proiectul de tipul asta explicati-mi urgenja
pentru proiectul de tipul acesta. Care este urgenja acestui proiect? Dupa
aceea explicaji-ne proiectul.

Doamna Beqa Corina - ALPAB
Urgenja proiectului vine din lucrarile pe care am Tnceput sa le

derulam Tn parcul Gradina Ci9migiu, vorbim despre repara+ii la cuva lacului
iar parte din reparajiile pentru Podul de Nuc sunt necesare sa se
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Tntocmeasca 9i din interiorul cuvei lacului pentru ca lucram 9i la
infrastructura 9i la suprastructura pe de o parte, pe de alta parte am primit
avizul de la Ministerul Culturii pentru repara+ii la alei 9i partea pietonala
care traverseaza Podul de Nuc este inclusa Tn acele reparatii, deci am
vrea sa coordonam lucrarile 9i nu in ultimul rand urgenta cea mai mare
este daca acest proiect va fi avizat favorabil Tn aceasta 9edinla 9i va putea
sa intre sa fie prezentat 9i sa fie votat Tn Consiliul General al Municipiului
Bucure9ti vom putea sa-I includem Tn bugetul pentru anul 2024 ca sa
putem sa avansam lucrarile. in momentul de fata Podul este Tntr-o stare
destul de avansata pentru ca ultimele lucrari ultima repara{ie capitala a
fost Tn 1930 a9a cum bine ati spus mai devreme 9i ultimele interventii
asupra structurii de tip reparajii curente au fost Tn 1990. Deci, in afara de
partea vizibila care este degradata eI nu prea mai prezinta siguranla Tn
exploatare 9i n-am vrea sa blocam accesul Tn gradina Ci§migiu pe acea
porjiune tocmai pentru ca avem nevoie sa petrecem mai mutt timp
obtinand toate acestea vize.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc. in ce consta proiectul? sa ne spuneji un pic despre

lucrare efectiv ce se va Tntampla, care este durata estimata 9i de
asemenea costuri

Dornnu Badiu, va rog.

Domnul consilier Badiu Andrei

Domnule pre9edinte am crezut ca Tntrebaji pe procedura pe motivul
de urgenji. Vi marturisesc ca aceste argumente de gen siguran+a in
exploatare pe mine nu m-au convins 9i voi parasi 9edinja. Multumesc

Doamna consilier Petre Stefania

Daca poIi sa a9tepji un pic Andrei, te rog

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Doamna Petre doriti sa transmiteti ceva?

Domnul consilier Badiu Andrei
Eu am o problema cu urgen+a acestui proiect. Avem 9edin@ de

buget 9i iara9i trecern a9a pe sub u9a ni9te proiecte.

3



Doamna consilier Petre Stefania
Sunt complet de acord ca lucrurile nu sunt a§a cum trebuie, aici nu

exista dubiu, nemuljumirea este de multiple ocazii referitor Ia asta... dar
recunosc ca fmi este foarte drag Parcul Ci9migiu. Haideti sa trecem de
data asta cu vederea 9i sa Tncercam sa dam avizul pentru ca ar fi pacat
sa nu bugetam.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Bun, eu nu o sa accentuez ce a spus §tefania, sunt la asentimentul

ei mai ales ca o data cu aceasta interventie se mai pune la punct o parte
din parc a9a cum s-a inceput 9i o sa se continue. Mlie mi se pare oportun.

Domnul consilier Badiu Andrei
Mie nu, din pacate consider cd suntem Tntr-o logica de campanie

electorala. Avand in vedere activitatea dezastruoasa a primarului general
in ceea ce prive9te modul Tn care arata parcurile se Tncearca acuma
pregatirea unei campanii. Deci, pe ultima suta de metri sa Tngra9am
porcul. Eu nu voi vota acest lucru 9i ma retrag. va multumesc.

Doamna consilier Petre Stefania
Mie fmi pare rau ca nu putem trece chiar peste logica asta de

campanie electorala, domnul consilier. Pentru ca daca punem problema
a9a Tnseamna ca sistam toate investijiile ca nu cumva sa para ca cineva
o sa apara cu o cartolina online 9i o sa T9i faca nu 9tiu ce campanie
electorala. fmi pare sincer rau ca nu putem sa vedem mai degraba
interesul comunita+ii 9i interesul comunitatii aici cred ca e limpede pentru
toata lurnea. Daca podul are nevoie de reparajii el trebuie sa intre Tn

reparajii cat mai curand.

Domnul consilier Badiu Andrei
Podul are nevoie de repara+ii de ani de zile.

Doamna consilier Petre Stefania

Da, dornnul consilier pe de alta parte 9titi situatia financiara Tn care
ne-am aflat Tn tot acest mandat. E adevarat ca nu Tmi place, fmi displace
complet a9 zice modalitatea Tn care tot apar proiecte pe nepusa masa 9i
in care mi se justified a9a pe ultima suta de metri urgenTa dar va rog sa
aveti Tn vedere inca o data interesul comunitatii iar interesul comunitatii de
data asta este foarte limpede. Daca podul are nevoie de reparatii ele
trebuie bugetate cat mai curand.
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Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
O rugaminte 9i catre dumneavoastra 9i catre domnul Badiu mai este

o comisie din care face parte doamna Gram este important sa Tncheiem
dezbaterile pentru acest moment, s-au expus argumentele de ambele
parji. Doamna Gram va rog.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina

Da, voiam sa zic ca tot repro9am ba USR-ului, ba lui Nicu9or Dan ca
nu se fac parcurile, nu se fac parcuri, nu aji facut nimic. Cunoa9tem cat de
greu se objine un aviz de la cultura, a venit acest aviz, ok putem sa facem
aleile, putem sa facem podul, putem sa facem cuva Tn Ci9migiu. Hai sa le
facem. Cu to+ii am jurat acum trei ani 9i ceva ca vom actiona Tn interesul
cetajenilor, nu vad cum poate fi in interesul cetajenilor sa respingi un
proiect de reparajie a unui pod care sta in ruina, nu pot sa vad cum nu e
Tncalcare de juramant. Este o flagranta Tncalcare de juramant aici.

Domnul consilier Badiu Andrei

Din politete am stat aici pentru colegii mei. Am stat aici Tn condijiile
in care v-am anunjat de ta Tnceput ca nu girez maniera asta, de a se
introduce pe ordinea de zi.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Domnul Badiu eu va apreciez pozitia, va apreciez judecata am

in+eles acuma pentru dumneavoastra. va muljumesc din nou.

Domnul consilier Badiu Andrei

.....Tncalcare de juramant chiar nu mi se pare ok 9i mai ales la
persoana mea ......este cvorum am fost proactiv hai sa suplimentam
ordinea de zi ca sa aveti secretar de sedinta la comisie si sa ia avizul asta

9i sunt eu acuzat ca nu respect interesul cetajeanului.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
cate proiecte nu au fost introduse pe ordinea de zi suplimentara,

domnul Badiu, in mandatul acesta? cate nu au fost pana la urma
introduse de not pe ordinea de zi?

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Doamna Gram sunt nevoit sa va Tntrerup pentru ca urmeaza sa

inceapa 9i 9edinta Consiliul care e 9edinta importanta am ascultat, am
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injeles argumentele dumneavoastra pentru ca toata lumea.... Domnul
Badiu numai este Tn 9edin@ a9a ca o sa trecem la vot. va rog frumos
deschide+i procedura de vot.

Doamna consilier Petre Stefania
Eu prefer sa exprimi votul acesta verbal, este pentru.
Doamna director mai este cu noi?

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Da

Doamna consilier Petre Stefania

Doamna director sper ca de data aceasta aji Tnjeles mesajul comisiei
juridice pentru cat a mai ramas din mandat. va rugam sa nu mai veni{i pe
ultima suM de metri cu proiectele. E o chestie care pe noi ne scoate din
minti de fiecare data ne confruntam cu acelasi lucru, nu e o chestiune
legata de ALPAB, este o chestiune generalizata Pi asta e important sa §titi
va multumesc mult.

Doamna Beqa Corina - ALPAB
\lb Tnjeleg, a9a vom face. Vi muljumesc 9i eu.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 1 ab+inere, 0 voturi Tmpotriva avizul este

favorabil .

Multumesc mult de tot. inca o data fmi pare rau pentru graba cu care
am covocat aceasta comisie dar este data de urgenta interven+iilor care
trebuie facute Tn Parcul Ci9migiu. Muljumesc.

Declar sedinta Tnchisa. Sedinta s-a incheiat Ia ora 10.00

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat in conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplica jia integrata
Slido precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii
generali care nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

Presedinte
Rigu Andrei Daniel

Secretar
Gram Anamaria Alina
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